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Valná hromada Tělocvičné jednoty Sokol Roztoky u Prahy se uskutečnila dne 15.6.2020 od 18:30 hod. 
v přísálí sokolovny. Valnou hromadu zahájil a její jednání vedl starosta jednoty Martin Švarc. 
 
Počet všech členů jednoty ke dni konání valné hromady je 790, počet zletilých členů jednoty ke dni 
konání valné hromady je 202. 
 
Valná hromada zvolila mandátní komisi ve složení: 

Martin Matas 
Pavlína Šaljič (předseda) 
 

 
Valná hromada zvolila návrhovou komisi ve složení: 

Ivo Cihlář 
Petr Šturm 
Jakub Lukáš (předseda) 

 
 

Zapisovatelem byl zvolen: Jakub Lukáš 
 
Mandátní komise podala zprávu o usnášeníschopnosti valné hromady: 
Vzhledem k tomu, že jednota má ke dni konání valné hromady více než 100 zletilých členů, byl 
výborem jednoty stanoven klíč k volbě delegátů 1:10, celkový počet delegátů je 30 (minimální možný 
dle stanov ČOS u jednot s počtem členu vyšším než 100). Valné hromadě je v okamžiku zahájení 
přítomno celkem 18 zletilých členů (delegátů), to je více než povinný minimální počet 50%, valná 
hromada je schopna usnášení. 
 
Valná hromada schválila program jednání dle návrhu předloženého výborem jednoty a obsaženého 
v pozvánce takto: 

 Zahájení  

 Volba pracovního předsednictva a komisí (mandátová, návrhová)  

 Zprávy starosty, kontrola usnesení z minulé valné hromady TJ  

 Zprávy hospodářky a revizní komise  

 Zprávy o činnosti oddílů  

 Čerpání rozpočtu 2019 a návrh rozpočtu na r. 2020 

 Diskuse  

 Usnesení VH 

 

Zprávy vedení TJ, kontrolní komise a zprávy oddílů o jejich činnosti  

Zprávu starosty přednesl Martin Švarc, zprávu hospodářky přednesla Pavlína Šaljič, zprávu předsedy 
kontrolní komise přednesl Jiří Tomiška. 

Přítomní zástupci jednotlivých oddílů informovali účastníky VH o své činnosti v uplynulém roce. 
Zprávy postupně přednesli: 

za oddíl atletiky M. Matas 
za všestrannost J. Lukáš (zastoupil M. Saskovou) 
za kulturistiku J. Křehnáč 
za oddíl volejbalu Š. Čížková, L. Jakabová, P. Šturm 
za stolní tenis J. Lukáš 
zprávy za nohejbal a badminton zaslány dodatečně  

 
Přehled a plán financování TJ  
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Návrh rozpočtu na r. 2020 přednesl starosta jednoty Martin Švarc a rozdělil jej na provozní část a 
investiční část. Provozní část rozpočtu TJ bude v roce 2020 stejně jako v letech předchozích rozdělen 
na dvě části, kterými jsou středisko „sokolovna“ a středisko „oddíly“. Výbor TJ ponechá oddílům 
výraznou autonomii; oddílům náleží 50% členských příspěvků TJ, finance získané z programu Můj 
Klub a všechny finance, které oddíly pro svůj provoz získají vlastními aktivitami (oddílové příspěvky, 
dary, sponzoři). Druhá polovina členských příspěvků TJ, příjmy plynoucí z pronájmů a dotační tituly 
určené na provoz a údržbu bude spravovat výbor TJ. Výsledek hospodaření jednotlivých oddílů se jim 
automaticky převádí do následujícího období.  
Investiční část rozpočtu se týká zejména plánované výstavby zázemí a nových sportovišť, jejíž 
financování podrobně popsal starosta M. Švarc. Vysvětlil zdroje financování investiční akce a 
plánované peněžní toky (Cash Flow) pro rok 2020.  
 
 

Diskuze 

V diskuzi vystoupili: M. Švarc, J. Tomiška (v zastoupení kolegů z KK), J. Čížkovský. 

M. Švarc odpověděl dotazy týkající se harmonogramu prací při chystané rekonstrukci a popsal také 
připravované úpravy víceúčelového hřiště a hřiště s umělou trávou.  

J. Tomiška požádal o zařazení údržby střechy sokolovny nad restaurací do seznamu nadcházejících 
investičních akcí. Aktuální seznam investic je tak následující: 

• Likvidace likusáku a výstavba na kurt č.2 pro plážový volejbal (probíhá, dokončení 2020) 
• Výstavba nového zázemí pro volejbal, nohejbal a atletiku - 3x šatna, 3x WC, 3x sprcha, 2x 

sklad, klubovna+KK (probíhá, dokončení 2020)) 
• Nové vnitřní tréninkové prostory pro oddíl st. tenisu (probíhá, dokončení 2020)) 
• Reko VUH a tréninková hřiště s umělou trávou (probíhá, dokončení 2020)) 
• Oprava střechy sokolovny nad kavárnou Eiffel 
• Přístavba sokolovny 
• Zateplení a fasáda sokolovny 
• Mobilní kluziště  
• Nová sportovní hala (namísto VUH) / nafukovací hala nad VUH 

 

Starosta poděkoval vedoucím oddílů za dlouhodobé udržování vyrovnaných rozpočtů. Dále oddíly 
požádal, aby při plánování a čerpání rozpočtů minimalizovali výši částky převáděné do následujícího 
kalendářního roku. 

 
 
 

Usnesení valné hromady 

Valná hromada schvaluje: 
a. zprávu starosty o činnosti výboru TJ za uplynulý rok, 
b. zprávu hospodářky o hospodaření jednoty a inventarizaci majetku, 
c. zprávu kontrolní komise,  
d. rozpočet na rok 2020, 
e. čerpání komerčního úvěru ve výši 500tis. Kč pro financování výstavby zázemí a nových 

sportovišť 
f. valná hromada schvaluje poskytnutí úvěru ve výši 700tis. od České spořitelny a.s. s 

případným zajištěním. 
 

Valná hromada bere na vědomí: 
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a. zprávu mandátové komise o účasti na valné hromadě, 
b. zprávu o členské základně, 
c. zprávy oddílů. 

 
Valná hromada ukládá:  

a. Zajistit udržitelný stav areálu TJ Sokol Roztoky u Prahy a snažit se o zlepšování jeho 
využitelnosti. 

b. Spolupracovat s Městem Roztoky a neziskovými organizacemi. 
c. Získávat dotace z vyhlášených dotačních titulů na provoz oddílů a rekonstrukci areálu. 
d. Prezentovat TJ Sokol. 
e. Oslovovat sponzory, především pak v souvislosti s úhradou úvěru na Reko AS. 
f. Informovat čtvrtletně oddíly o čerpání jejich oddílových rozpočtů. 
g. Zachovat/navýšit členské příspěvky. 
h. Udržovat dlouhodobě rezervu 250 000Kč pro případ překročení rozpočtu u příštích 

investičních akcí. 
i. Pokusit se zajistit finance a realizovat nutnou údržbu střechy sokolovny nad kavárnou 

Eiffel. 
 
 
 
V Roztokách, dne 15.6.2020 

 
 
Předseda návrhové komise a zapisovatel:  Starosta:   

 Jakub Lukáš      Martin Švarc 
 

 
 
Členové návrhové komise: 
 
Ivo Cihlář       Petr Šturm 

    
   

 
 
 
 
 

 
 
Přílohy zápisu: 

Prezenční listina 
Zpráva hospodářky 
Zpráva kontrolní komise 
Zpráva starosty 


